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В настоящей статье автор рассматривает правовые документы, которые служат основой для 

реализации идеологической функции государства. Основным и главным документом для Рос-

сии автор называет Конституцию Российской Федерации, которая, с одной стороны, содержит 

идеологические принципы, подлежащие реализации, а с другой – ее содержание сформули-

ровано народом и восприняло главные общественные идеи и ориентиры будущего. В качестве 

значимых аспектов осуществления идеологической функции государства на современном 

этапе автор называет воспитание патриотизма и стратегическое планирование.
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In this article, the author considers legal documents that serve as the basis for the implementation of 

the ideological function of the state. The author calls the main and main document for Russia the 

Constitution of the Russian Federation, which, on the one hand, contains ideological principles to be 

implemented, and on the other, its content is formulated by the people and has adopted the main social 

ideas and landmarks of the future. At the present stage, the author calls the upbringing of patriotism and 

strategic planning as significant aspects of the implementation of the ideological function of the state.
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